
 

BRM.0012.3.13.2021           

 

 

Protokół nr 45/2021 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 23 listopada 2021 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 

 

Czas trwania posiedzenia 14.00 – 14.30 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska   – Przewodnicząca Komisji  

2. Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji 

3. Ewa Kempska   – Członek Komisji 

4. Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Ryszard Brejza - Prezydent Miasta Inowrocławia. 

2. Dorota Rutkowska - Skarbnik Miasta Inowrocławia. 

3. Anna Rozesłaniec - Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich. 

4. Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu. 

5. Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia. 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia online stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów nr 43/2021, nr 44/2021 z posiedzeń Komisji. 

4. Analiza finansowa inwestycji współfinansowanych ze środków Unii Europejskiej. 

5. Opiniowanie projekty budżetu Miasta Inowrocławia na 2022 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji (uchwały). 

7. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2022 r. 

8. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołów nr 43/2021, oraz 44/2021 z posiedzenia Komisji. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 43/2021 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:   za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 44/2021 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:   za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Analiza finansowa inwestycji współfinansowanych ze środków Unii Europejskiej. 
 

Anna Rozesłaniec - Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła analizę, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Ad. 5 Omówienie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2022r. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2022 

oraz projekt uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2022-2034.  

Ww. projekty stanowią załącznik do protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja zapoznała się również z opiniami pozostałych komisji, które zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2022 oraz projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2022-2034.  

Opinie komisji stanowią załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  

 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Ten projekt budżetu jest w tym roku specyficzny. Po wielu latach drastycznie spadną wpływy                           

z dotacji dla gmin uzdrowiskowych. Rokiem bazowym dla 2022 roku jest rok 2020. Wykonanie 

planowane jest na poziomie dwa miliony sto siedemnaście tysięcy złotych. Dotacje dla gmin 

uzdrowiskowych wynoszą tylko 1 milion sto osiemdziesiąt jeden tysięcy złotych. Równo rok temu na 

Komisji Uzdrowiskowej zwróciliśmy na to uwagę i pan doradca Wojewody zapewniał, że wsparcie dla 

Inowrocławia będzie. Szykują program wsparci dla gmin uzdrowiskowych, jednak widzimy, że tego 

wsparcia nie ma. W ostatnim czasie Stowarzyszenie Gmin Uzdrowiskowych zwracało uwagę, że 

pomimo wielu zapowiedzi programu nie opracowali. Podejrzewam, że dotacja w 2022 r. dla gmin 

uzdrowiskowych również będzie obniżona. Warto to przypominać, upominać się i przedstawiać takie 

dane.   
 

Ryszard Brejza - Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Jest to kolejne źródło odpływu pieniędzy z budżetu naszego Miasta z przyczyn niezależnych od nas.                

W tym akurat miejscu, przyczyną jest pandemia. Gdyby nie było pandemii, to mielibyśmy tak jak                   

w poprzednich latach zapewnione wpływy z opłaty uzdrowiskowej. Druga przyczyną jest brak wsparcia 

ze strony Rządu w postaci dotacji lub subwencji, która wyrównywałby poniesione straty. Pozwoliłoby to 

na złagodzenie negatywnych skutków, jakie powstają w naszym budżecie. Na takie wsparcie mogły 

liczyć firmy, które prowadzą działalność gospodarczą. Mam tutaj na myśli firmy, które prowadzą 

działalność uzdrowiskową w Inowrocławiu i innych miastach. Nie mogły liczyć na wsparcie gminy 

uzdrowiskowe. Jako członkowie Stowarzyszenia Gmin Uzdrowiskowych, wielokrotnie występowaliśmy 

poprzez to stowarzyszenie do Rządu o udzielenie takiego wsparcia. Nie otrzymaliśmy żadnego wsparcia. 

Wsparcie otrzymały natomiast gminy uzdrowiskowe, ale te które są zlokalizowane na południu Polski. 

Nie otrzymały wsparcia uzdrowiska w województwa z Kujawsko-Pomorskiego, ani też z województwa 

Zachodnio-Pomorskiego. Miasta takie jak Inowrocław, są bardzo dotknięte od strony finansowej 

skutkami braku takiego wsparcia ze strony Rządu. Z jednej strony zabiera się nam pieniądze ograniczając 

dochody z podatków dochodowych z PIT i CIT, z drugiej strony nie wyrównuje się strat poniesionych            

z tytułu pandemii. Te negatywne skutki związane z przygotowaniem budżetu na rok 2022 się potęgują.  
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Wczoraj odbywało się posiedzenie Zarządu Związku Miast Polskich, którego jestem członkiem. Z panią 

Prezydent Kołobrzegu zwracaliśmy uwagę na ten problem. Uzyskaliśmy wczoraj  informację, że 

powstała inicjatywa wywołania ustawy, która ma być przyjęta lub jest teraz przyjmowana przez Senat. 

Ustawa ma spowodować wyrównanie strat wszystkim gminom, jakie powstają z tytułu utraconych 

dochodów z opłaty uzdrowiskowej. Mówił nam o tym Prezes Związku Miast Polski, który jednocześnie 

jest Senatorem. Ma nadzieję, że ta ustawa zostanie przyjęta.           

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Też mamy taka nadzieję, że te środki trafią do Inowrocławia. Przystępujemy zatem do głosowania.  

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2022? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 49/2021 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na 

rok 2022 . 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Inowrocławia na lata 2022-2034? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 50/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na 

lata 2022-2034 . 

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego: 

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
  
Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Maria Stępniowska–Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, 

poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 51/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych: 

Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Maria Stępniowska–Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, 

poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 52/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na 2021 rok: 

Projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
  
Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 53/2021 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na 2021 rok. 
 

Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt 

dziecka w żłobku, dla którego organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław, maksymalnej 

opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku oraz częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat: 

Projekt stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

  

Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 55/2021 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za pobyt dziecka w żłobku, dla którego organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław, 

maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku oraz częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat. 

 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zamiaru bezpośredniego zawarcia umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego: 

Projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, 

poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 56/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie zamiaru bezpośredniego zawarcia umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

 

Ad 7. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2022 r. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Przedstawiła propozycje planu pracy na I półrocze 2022 r.? 

 

STYCZEŃ 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

LUTY  

- Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021 r. 

 

MARZEC 

- Analiza podziału środków finansowych dla organizacji pozarządowych w 2021 r.   

 

KWIECIEŃ 

- Ocena wykorzystania środków budżetowych na pomoc społeczną w 2021 r. 

 

MAJ 

- Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2021 r. 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2021 r. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2022 r. 

 

CZERWIEC 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

 

Punkty stałe: 

− Sprawy wymagające opinii Komisji, 

− Sprawy bieżące. 

 

Czy mają państwo jakieś inne propozycje do planu pracy Komisji? 

 

Radny Patryk Kaźmierczak zaproponował, aby powielić temat z planu pracy Komisji Uzdrowiskowej 

dotyczące analizy wpływów z opłaty uzdrowiskowej i dotacji dla gminy za lata 2019-2021. Pozostali 

Członkowie Komisji jednogłośnie uznali, że nie ma potrzeby powielenia tego tematu.  

 

Innych propozycji nie było, w związku z powyższym przystąpiono do przegłosowania przedstawionego 

planu pracy. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego planu pracy na I półrocze 2022 r.? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 57/2021 

o pozytywnym zaopiniowaniu planu pracy Komisji na I półrocze 2022 r. 

 

Ad 8. Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

/-/ Maria Stępniowska 

 
 

Protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 

 


